



THE GOVERNOR GENERAL · LA GOUVERNEURE GÉNÉRALE

Welcome to the Scarborough Community Multicultural Festival

This 4th edition of the festival has brought you together to celebrate diversity, one of our country's greatest treasures.

Young and old alike will once again have the opportunity to take part in a wide range of activities and immerse themselves in other cultures to learn from one another. When we embrace our differences, we are stronger. And when we are open to others, we can build a more inclusive Canada and become citizens of the world.

To those of you taking part in the citizenship ceremony, welcome to the Canadian family! Enjoy the festivities.



1 SUSSEX DRIVE · 1, PROMENADE SUSSEX
OTTAWA · CANADA · K1A 0A1 · WWW.GG.CA



THE GOVERNOR GENERAL · LA GOUVERNEURE GÉNÉRALE

Bienvenue au festival multiculturel communautaire de Scarborough

Vous êtes tous rassemblés dans le cadre de la 4^e édition du festival pour célébrer la diversité, l'une de nos plus grande richesse ici au Canada.

Encore cette année, petits et grands auront l'occasion de participer à de multiples activités afin de s'imprégner de différentes cultures et d'apprendre les uns des autres. En célébrant nos différences, nous devenons plus fort. Et en tendant la main aux autres, nous contribuons à bâtir un Canada plus inclusif, vibrant et versatile.

À ceux qui prennent part à la cérémonie de citoyenneté, bienvenue dans la grande famille canadienne! Bonnes célébrations à tous.

Julie Kaye



1 SUSSEX DRIVE · 1, PROMENADE SUSSEX
OTTAWA · CANADA · K1A 0A1 · WWW.GG.CA